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Mesto Bratislava sa podľa primátora Andreja Ďurkovského na veľtrhu nehnuteľností a investičných
príležitostí MIPIM, ktorý bol od utorka dodnes vo francúzskom Cannes, prezentovalo najmä plánovaným
rozvojom juhu Petržalky. Ako agentúru SITA ďalej informoval vedúci marketingu a komunikácie Bratislavy
Milan Vajda, územie v koridore plánovanej dráhe električky z juhu Petržalky do centra mesta Ďurkovský
považuje za jedinečný priestor pre ďalšiu urbanizáciu v Petržalke, od bytovej výstavby až po zariadenia
pre rekreáciu a trávenie voľného času. Na veľtrhu sa hovorilo aj na tému povoľovania výstavby výškových
budov v mestách, o ktorej sa v posledných rokoch diskutuje aj v Bratislave. Podľa Ďurkovského sú výškové
budovy celosvetovým trendom, je však potrebné k ich povoľovaniu pristupovať veľmi citlivo a zvážiť, do
akého priestoru ich umiestniť. „Nestotožňujem sa s umiestnením takýchto budov v blízkosti historických
centier. Ich lokalizácia v novovznikajúcich štvrtiach však nerobí problémy,“ dodal Ďurkovský. Bratislava
bola tento rok na MIPIM-e jediným vystavovateľom spomedzi slovenských miest či regiónov. V expozícii
Bratislavy okrem mesta svoje investičné zámery predstavili spoločnosti Ballymore Properties, Cresco
Group/Quinlan Private, IPR Slovakia, Petržalka City a realitno-developerská divízia finančnej skupiny J&T.
Prezentovali napríklad projekty Eurovea, River Park, revitalizáciu Predstaničného námestia a výstavbu v
okolí Chorvátskeho ramena.
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